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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

02 Şubat 2016 tarihli yazısıdır.

CHP İl Yönetimi’nden 14 kişi istifa 
edince münfesih duruma düştü. Tüzüğe 
göre 24 kişinin yarısı istifa ederse 
parti kayyuma teslim ediliyor, 45 gün 
içerisinde de seçime gidiliyor.
Bunun zaten böyle olacağı biliniyordu. 
İl Başkanı Nesrin Tuncel’in yönetiminde 
8 kişi kendi listesinden, 16 kişi de başka 
listeden gelmişti.
Bizde ‘uzlaşma’ kültürü henüz gelişme 
halinde olduğu için bu işin kısa 
süre sonra bozulacağı biliniyordu. İl 
yönetiminde görev dağılımı hakkaniyetle 
yapılmayınca ilk işaret fişeği verilmiş 
oldu!
Kurultayda da Gaziantep ekibinden 
13 boş oy kullanılması ‘kara deftere’ 
yazılmıştı!

Kalite kallavi!.. (*) 

2’DE

SABAH SABAH 
ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

Bir meclis üyesi: 
“İmar komisyonunda 

kayırmalar var”
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İddialarını ispatlasın4’TE

4’TE

4’TE

Belediye meclisi tartışmalı 
başladı Muhalefet bu konuda genel 
görüşme açılmasını istedi ve meclis 
kabul etti. 1985 belediye bütçe 
taslağı 5 milyar 44 milyon lira.

Belediye meclisi Ekim dönemi 
toplantısı dün saat 14’de Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu 
başkanlığında başladı. İlk olarak 
Atatürk ve şehitlerimiz için saygı 
duruşunda bulunuldu. 

Şahinbey eski Belediye Başkanı 
Yaşar Ağyüz, Şahinbey Belediye 
Başkanı Ömer Can’ın hizmet 
yapamadığı için asılsız iddialarla 
halkı oyaladığını söyledi. Can’ın, 
Nüve Kent Projesi için vatandaşın 
yatırdığı 2 trilyonun hesapta 
olmadığını söylemesi üzerine 
şehir dışından telefonla gazetemizi 
arayarak açıklama yapan Ağyüz, 
arsaların belediyeye gelir getirmek 
amacıyla satıldığını söyledi.

 

Küçükken, televizyonun olmadığı 
tarihlerde, zaman zaman radyodan 
kuyruklu bir yıldızın dünyaya yakın 
geçeceğinin haberi verilirdi. Çocukluk 
bu ya hayallerimizde kuyruklu yıldızın 
nasıl olacağını düşünürdük. Bir yıldız ve 
de arkasında bir kuyruk. Zaman içinde, 
kuyruklu yıldızın güneşin yakınından 
geçen cisimlerin, ısınarak gaz açığa 
çıkarmaya başlaması, buzlu, küçük güneş 
sistemi cisimleri olduğunu, çok sonradan 
öğrendik. 

KUYRUKLU 
YILDIZ

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

Gaziantep’te icralık olan kişi sayısında artış yaşandığını sözlerine ekleyen Av. Bülent 
Duran, “Kentte derdest bulunan icralık dosya sayısı 1 milyonun üzerinde” dedi

Herkesin herkese ve Herkesin herkese ve 
tüm bankalara borcu vartüm bankalara borcu var

İnsanların yoksullaştığını belirten Duran, “Yoksullaşan insanların temel dayanakları krediler ve 
borçlanmalar. Açlık, ekonomik kriz ve gelir kaybından dolayı herkesin herkese ve tüm bankalara borcu 
var. Artık insanların evini çalan birden fazla alacaklı var. Alacaklı borcunu alamayınca kişiyi mahkeme 
yoluyla icraya veriyor. O nedenle icralık olan kişi sayısı her geçen gün artmaya devam ediyor” dedi. 

Giderilmeyen ihtiyaçlar 
toplumsal sorunlara yol açıyor

Giderilmeyen ihtiyaçların toplumsal sorunlara yol 
açtığını ifade eden Duran, “İcralık sayısında ki artış bir 
çok olumsuz olaylarında yaşanmasına neden oluyor. 
Boşanmalar artabiliyor, aile, sosyal 
ve arkadaş ilişkileri bozulabiliyor. 
İnsanlar, trafikte bile seyri halinde 
bile bir anda toplumsal öfke 
patlaması yaşayabiliyor. Çünkü kişi 
bir bunalım içerisine giriyor. Bu 
bunalımda hiç beklenmedik bir anda 
farklı şekilde ortaya çıkabiliyor” 
açıklamasını yaptı.

Toplamda 487 aracın 250’sinin satılık olduğuna dikkat çeken Sofu 
Çolak, esnafın yüzde 90’ını bankalara borçlu olduğunu söyledi

Zam verilmezse esnaf
iflas bayrağını çekecek

Asgari ücrete yüzde 49 zam gelmesiyle birlikte SGK ve BAĞKUR primlerinin 
yükselmesi, dövize bağlı olarak araç parça fiyatlarının ve bakımlarının artması, 
en önemli gider olan akaryakıtın litresinin 40 lirayı geçmesi sonrasında zor 
günler geçiren özel halk otobüsleri (Sarı) artık zamlarının verilmesini istiyor.

Artan maliyetler sonrasında 
yüzde 65 oranında zam talebinde 
bulunduklarını ancak şu ana 
kadar herhangi olumlu bir 
dönüş alamadıklarını ifade eden 
Gaziantep Minibüsçüler Odası 

Başkanı 
Sofu Çolak, 
“Bir an önce 
zammımız 
verilmezse 
esnaf iflas 
bayrağını 
çekecek” 
dedi. 

MESEM, tarım ve inşaat işçiliği, sokakta çalıştırma kıskacında çocuklarımız ölüyor… 
Son on bir yılda en az 671, AKP’li yıllarda en az 907 çocuk çalışırken hayatını kaybetti

Çocuk işçi ölümlerinde, 40 
çocukla Antep ikinci sırada

Yüzde 92’sini ulusal basından; yüzde 8’ini ise çocuk işçilerin aileleri, mesai arkadaşları ve yerel basından derlenen bilgilere göre; 2013 yılında 
en az 59 çocuk işçi, 2014 yılında en az 54 çocuk işçi, 2015 yılında en az 63 çocuk işçi, 2016 yılında en az 56 çocuk işçi, 2017 yılında en az 60 

çocuk işçi, 2018 yılında en az 67 çocuk işçi, 2019 yılında en az 67 çocuk işçi, 2020 yılında en az 67 çocuk işçi, 2021 yılında en az 62 çocuk işçi, 
2022 yılında en az 62 çocuk işçi, 2023 yılında en az 54 çocuk işçi olmak üzere, 2013-2023 yılları döneminde en az 671 çocuk işçi hayatını kaybetti.

Antep’te 40 çocuk işçi öldü
2013-2023 yıllarında Türkiye’nin 77 şehrinde çocuk iş 

cinayeti gerçekleştiği tespit edildi: 49 ölüm Şanlıurfa’da; 40 
ölüm Gaziantep’te; 33’er ölüm Adana ve İstanbul’da; 25 ölüm 
Konya’da; 21 ölüm Antalya’da; 19’ar ölüm Ankara ve Bursa’da; 
18 ölüm Mardin’de; 17’şer ölüm Aydın, Kocaeli ve Mersin’de; 
16’şar ölüm Diyarbakır ve Manisa’da; 14 ölüm Ağrı’da; 13 ölüm 
Denizli’de; 12’şer ölüm Hatay ve Samsun’da; 11’er ölüm İzmir, 
Kahramanmaraş ve Şırnak’ta; 10’ar ölüm Aksaray, Balıkesir, 
Erzurum, Osmaniye ve Sakarya’da; 9’ar ölüm Kayseri, Malatya, 
Muğla ve Van’da; 8’er ölüm Ordu, Sivas ve Tekirdağ’da; 7’şer 
ölüm Afyon, Giresun, Karaman ve Siirt’te; 6’şar ölüm Batman 
ve Düzce’de; 5’er ölüm Elazığ, Kastamonu, Muş ve Yozgat’ta; 4’er 
ölüm Bolu, Çorum, Hakkari, Isparta ve Sinop’ta; 3’er ölüm Bitlis, 
Eskişehir, Kars, Kırıkkale, Kırklareli, Kilis, Kütahya, Niğde ve 
Uşak’ta; 2’şer ölüm Bartın, Bilecik, Bingöl, Burdur, Çanakkale, 
Gümüşhane, Rize, Tokat ve Tunceli’de; 1’er ölüm Adıyaman, 
Ardahan, Bayburt, Çankırı, Edirne, Karabük, Kırşehir, Nevşehir, 
Trabzon, Yalova, Zonguldak ve Irak’ta meydana geldi.

Ekonomik sorunlarla uğraşmak 
kurumlarımızı çok yoruyor

Özel okul giderlerinin büyük bir kısmını 
öğretmen ve personel ücretlerinin 
oluşturduğunu ifade eden Gaziantep Özel 
Öğretim Kurumları Derneği Başkanı Bilal 
Yağdıran, “Asıl görevimiz olan eğitim 
öğretim faaliyetlerini 
yerine getirirken bir 
yandan da ekonomik 
sorunlarla uğraşmak 
kurumlarımızı 
gerçekten çok 
yoruyor” dedi. 4’TE

Şahinbey Ziraat Odası Başkanı Ali Çolak, girdi fiyatlarının 
makul seviyelere çekilmesi veya girdi desteklerinin üreticinin 
alım gücü göz önüne alınarak artırılması çağrısında bulundu

Destekler, üreticinin alım gücü 
göz önüne alınarak arttırılmalı
“Destek bütçesi, Tarım Kanunu’nda belirtildiği gibi Gayrisafi 

Yurtiçi Hasılanın en az yüzde 1’i oranında olmalı” ifadelerini 
kullanan Çolak, “Destekler ürün ekiminden önce açıklanmalı 
ve zamanında verilmeli. 2023 yılına sulama maliyetlerinin 
azaltılması amacıyla çıkarılan tarımsal sulama amaçlı su 
kullanım hizmet bedelinin yüzde 50 oranında desteklenmesi 
kararı 2024 yılı içinde devam ettirilmeli” dedi.

CHP’de ön seçim 11 Şubat’a ertelendi
Cumhuriyet Halk Partisi’nde, Belediye Meclis 

üyelerinin belirlenmesi için delegelerin katılımı ile 4 
Şubat’ta yapılacak ön seçim 11 Şubat’a ertelendi. 

Cumhuriyet Halk Partisi’nin, 31 
Mart’ta yapılacak yerel seçimlerde 
Gaziantep’te aday göstereceği Belediye 
Meclis üyelerinin belirleneceği ve 4 
Şubat’ta yapılması planlanan ön seçim, 
Genel Merkez tarafından 11 Şubat’a 
ertelendi. 

4 Şubat’ta delegelerin katılımı ile 
yapılacağı açıklanan, ancak ön seçime 
sayılı günler kala İl ve ilçe örgütlerine 
kayıtlı üyelerin katılımı ile yapılması 
talimatının verilmesi üzerine, il ve 
ilçe yönetimleri ve Meclis üyesi aday 

adayları olağanüstü toplanarak 4 
Şubat’a kısa bir süre kaldığı, bu nedenle 
kayıtlı üyelerle ön seçimin yapılmasının 
mümkün olmadığını belirten yazıyı 
Genel Merkeze göndererek alınan 
kararın geri çekilmesini istediler. 

CHP Gaziantep Milletvekili Hasan 
Öztürkmen, il ve ilçe örgütleri 
ile birlikte meclis üyesi aday 
adaylarının şikayetleri üzerine CHP 
Genel Merkezi’nde Genel Başkan 
yardımcıları ve parti yetkilileri ile 
görüşmeler yaptı. 4’TE

1 gecede 700 ürüne zam yapan zincir 
marketlerde zamlar yağmur gibi yağdı

Zincir marketlerde asgari ücret 
görüşmeleriyle başlayan etiket 
güncelleme mesaileri devam ediyor. 
Aralık ayında asgari ücretteki zam 
görüşmelerinin ardından başlayan etiket 
değiştirme mesaileri devam ediyor. 2’DE

Bilal Yağdıran

Ali Çolak

Av. Bülent Duran

Sofu 
Çolak



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
ISTASYON OCAK ECZANESI

Ali Fuat Cebesoy Bul. ( Şehitkamil Belediye Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 325 60 30

BEGÜL ECZANESİ
İstiklal Mahallesi 76001 Nolu Sok.(Kafadar Sağlık 

Ocağı Karşısı , Pazar Pazarının Yanı Taziye Evi Karşısı) / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 336 50 90

KARDELEN ECZANESİ
Nuripazarbaşı Mahallesi Özdemirbey Caddesi No: 14/A 

(Yaşam Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422502617

DERYA ATAY ECZANESI
Konak Mh.13 Nolu Sk. (Balık Hali Karşısı, 

Cergibozanlar Market arkası, 2 nolu ASM yanı) / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 03423392233

KÖROĞLU ECZANESİ
Mavikent mah. 135033 nolu sok.4.Etap Sosyal Tesisi 
(Şahinbey Oto Sanayi Sitesi 2 Nolu Kapı Karşısı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0505 321 14 41
CEVİZLİ ECZANESİ

Güneykent Mahallesi 102282 Nolu Sokak No:2 (Sembol 
Market ve Türk Petrol Karşısı Beşyüzevler Sağlık Ocağı 

Yanı)(defa life hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 502 09 37

ATES ECZANESI
23 Nisan Mahallesi Üniversite Bulvarı No:317/D(Tıp 

Fakültesi Karşısı) / Telefon : 03422519512
KARATAŞ BERAT ECZANESİ

Şahintepe mah. 133394 nolu cad no:10C/A-B (karataş 2. 
Bölge Evkur'un 100 metre ilerisi Ergün elektrik ve MNG 

kargo yanı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 03423431011

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
KASAPBAŞI ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAH. 52063 NO:1/B (Medicalpark 
Hastanesi Acil Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423230052
ERKENT ECZANESI

Cemil Alevli Cad.(Cahit Nakıpoğlu İlköğretim Okulu 
Civarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 321 45 00
MEDİPARK ECZANESİ

Kavaklık Mh.Mehmetçik İ.Ö.O.Arkası-Ali Burnukara 
Sağ.Ocğ.Kar.) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 339 73 39
CEYLAN ECZANESI

Göllüce Mh. 75.Sk (İnayet Topçuoğlu Tıp Merkezi 
Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 235 69 98

DOĞAN ECZANESİ (ŞEHİTKAMİL)
Pirsultan Mahallesi 59088 Nolu Sokak No:2/A( 

ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ POLİKLİNİK 
KAPISI KARŞISI ) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 (342) 323 19 18

YONCA ECZANESİ
KARACAAHMET MAHALLESİ 38029 NOLU SOKAK 

NO:6/A-B(Gazi Yurt İÖO Civarı ,İl Genel Meclis Anadolu 
Lisesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 503 20 27
KÖRFEZ ECZANESİ

Çamlıtepe Mahallesi 153040 Nolu Cadde No:5/G / 
ŞEHİTKAMİLTelefon : 0555 001 27 27

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Bunun zaten böyle olacağı 
biliniyordu. İl Başkanı Nesrin 
Tuncel’in yönetiminde 8 kişi 
kendi listesinden, 16 kişi de 
başka listeden gelmişti.

Bizde ‘uzlaşma’ kültürü 
henüz gelişme halinde olduğu 
için bu işin kısa süre sonra 
bozulacağı biliniyordu. İl 
yönetiminde görev dağılımı 
hakkaniyetle yapılmayınca ilk 
işaret fişeği verilmiş oldu!

Kurultayda da Gaziantep 
ekibinden 13 boş oy 
kullanılması ‘kara deftere’ 
yazılmıştı!

 Dün bazı gazetelerin 
manşetten, bazılarının 
tek sütun, bazılarının da 
görmezden geldiği CHP’deki 
tatsız haberi okurken aklıma 
takıldı.

Mesela o haber şöyle 
olsaydı:

AK Parti, birlik ve 
beraberliği pekiştirmek için 
İl Başkanı Eyüp Özkeçeci’nin 

başkanlığında yemek yedi. 
Ama partililer birbirini 
hastanelik derecesinde dövdü, 
ağzını burnu kırdı, kanlar 
içinde bıraktı! Küfürün biri 
bin paraydı!..

 İnanır mıydınız?
Sohbet ettiğim arkadaşıma, 

“Ben inanmazdım, ya sen?” 
diye sordum.

O da gülerek, “Ben de 
inanmazdım!” deyince, 
“Niçin?” dedim.

Cevap kallaviydi!
“Eee, CHP demokratik 

partidir!..”
 Neden AK Parti’de böyle 

küfürlü ve adam dövmeli 
tartışmalar yaşanmıyor da, 
CHP’de yaşanıyor?

Şimdi düşünün bir seferde 
cevap verin:

Bu bir ‘demokrasi’ sorunu 
mu yoksa ‘kalite’ sorunu mu?

 (*) Kallavi: Çok süper, 
müthiş, kocaman, on numara, 
babalar gibi kalite demektir.

Kalite kallavi!.. (*) 

Mars’tan gelecek adamı merak ediyorum!..

Aykut Tuzcu’nun 
02 Şubat 2016

tarihli yazısıdır

Bankalararası Kart 
Merkezi’nin (BKM) 
araştırmasına göre Türkiye, 
geçen sene yüzde 5’lik 
büyümeyle 171 milyon 
kredi kartı ve banka kartı 
rakamına ulaşarak bu alanda 
Avrupa’nın zirvesine yerleşti.

Türkiye, toplam kart sayısı 
159 milyon olan İngiltere 
ve 134 milyon kart sayısına 
sahip Almanya’yı geride 
bıraktı.

Yüzde 15 büyüyen kartlı 
alışverişle geçen sene 
kartlardan tam 526 milyar 
TL çekildi. 

 Şimdi bu bonkör 
haberi, gerçek bir haberle 
destekleyelim!

Batık kredi 2008’den 
bu yana zirve yaptı. 
Bankalardaki tahsili 
gecikmiş alacaklar 2015 

sonunda47 milyar liraya 
ulaştı. Varlık yönetim 
şirketlerince tahsil 
edilemeyen miktar ise 23.2 
milyar TL.Toplam 70.2 
milyar TL batık var.

Türkiye’de 25 milyon 
kişinin kredi ya da kredi 
kartı borcu bulunuyor. 
Bunlardan 2 milyon 670 bini 
borcunu ödeyemediği için 
icra takibinde.

(Kişi başı gelir; Türkiye 
8,570$, Almanya 39,640$, 
İngiltere 44,580$ Kaynak: 
The Economist)

 Şimdi bu bonkör ve gerçek 
haberlere bir de fantazi 
haber ekleyelim.

Bugünlerde bütün 
uçaklarda İstanbul-
Gaziantep-İstanbul seferinde 
yer bulmak hemen imkansız. 
Biletlerin tavanı olan 500 

lirayı gözden çıkarsanız bile 
yer yok!

Millet öldü, bitti, borçlu, 
icralık ama uçaklarda yer de 
yok!

 SGK’nın tahsil edilemeyen 
borçlarının bir hayli kabarık 
olduğu biliniyor. Çünkü, 
işverenin gücü tükendi!

Maliye de keza öyle. Bu iki 
kurum da işverene anlayışlı 
davranıyor çünkü bütün 
olup bitenin farkındalar.

 Mars’tan bir adam gelse 
de şu bizim durumumuzu 
incelese acaba bize; bunlar 
çok zengin, müreffeh mi 
der? Yok ya bunlar fakir mi, 
der.

Yoksa bunların işine akıl 
ermiyor mu, der!

CHP İl Yönetimi’nden 14 kişi 
istifa edince münfesih duruma 
düştü. Tüzüğe göre 24 kişinin 
yarısı istifa ederse parti kayyuma 
teslim ediliyor, 45 gün içerisinde 
de seçime gidiliyor.

Zincir marketlerde asgari ücretin 
açıklanmasıyla devam eden etiket 
değiştirme işleminin önüne geçilemiyor. 

Yılbaşının ardından bazı ürünlere 
tekrar zam yapan marketler, asgari ücret 
tüketicinin cebine girmeden etiketlerini 
tekrar değiştirdi. 

1 aylık süre içerisinde bazı ürünlerin 
etiketinin 2, bazı ürünlerin ise 3 kere 
etiketinin değiştirildiği görüldü. 

TGRT’nin haberine göre, 1 gecede 700 
ürüne zam yapan zincir marketlerde 

zamlar resmen yağmur gibi yağdı. 
Zam şampiyonu ise süt ürünleri 

oldu. Raflarda bu kez en çok zamlanan 
ürünler tereyağı, peynir süt oldu. 

Yumurta fiyatları da yerinde durmadı. 
Dün 54 liraya satılan bir ürün bugün 74 
lira oldu. 

Çiğ sütteki artışın ardından fiyatlar 
adeta uçuşa geçti. 150 liraya satılan 
bir yoğurt 220 lira oldu. Bir gecede 
neredeyse 70 lira zamlandı.

950 gramlık bir tereyağ 3 gün önce 

alsaydınız 352 lira 50 kuruştu. Ancak 
bugünkü fiyatı 418 lira oldu. Yani tek 
seferde 60 lira zam geldi. 

Bir beyaz peynirin fiyatı ise 159 lira 
50 kuruştan 190 liraya yükseldi. Yani 30 
lira zamlandı. 

1 kiloluk kaşar peynirin eski fiyatı 120 
liraydı. O da artık 160 lira oldu. Yani 
tek seferde 40 lira arttı. Damacana suda 
da durum değişmedi. 19 litrelik bir 
suyun fiyatı 70 liradan 100 liraya çıktı.
t24

1 aylık süre içerisinde bazı ürünlerin etiketinin 2 
bazı ürünlerin ise 3 kere etiketinin değiştirildiği görülürken 1 gecede 700 ürüne zam yansıdı

1 gecede 700 ürüne zam yapan zincir 
marketlerde zamlar yağmur gibi yağdı

Zincir marketlerde asgari ücret görüşmeleriyle başlayan etiket güncelleme 
mesaileri devam ediyor. Aralık ayında asgari ücretteki zam görüşmelerinin 
ardından başlayan etiket değiştirme mesaileri devam ediyor. 

Şah Cihan’ın Tac Mahal’i yaptırma hikâyesiyle insanlara 
seslenen Babacan’ın konuşmasından başlıklar şöyle:

“Merkez Bankası’nı gerçekten bağımsız 
çalıştırdık, enflasyon tek haneye indi”

“Bu ülkede ne zaman Merkez Bankası hükümetin 
talimatıyla hareket etmiş, enflasyon düşmemiş arkadaşlar. 
34 yıl boyunca bu ülkede enflasyon yüksek seyretmiş. 
Ne zaman ki biz geldik, Merkez Bankası’nı gerçekten 
bağımsız çalıştırdık, enflasyon tek haneye indi ve yıllarca 
tek hanede seyretti. Hatırlayın o günleri. Ne zaman Merkez 
Bankası’nın iplerini eline aldı, enflasyon bir arttı, o gün 
bugündür de inmiyor, düşmüyor.”

 “Yola beraber çıktığımız Sayın Erdoğan sözünden döndü. 
Evet, sözünden döndü. En başta milletimize beraberce 
taahhüt ettiğimiz ilkelerden; haktan, adaletten, eşitlikten 
vazgeçti. Herkesin zenginleştiği bir Türkiye yerine, küçük 
çıkar gruplarının zenginleştiği bir yönteme doğru dümeni 
kırdı. Tıpkı en başta anlattığım Şah Cihan gibi.”

“Bakanlar, ‘Sayın Cumhurbaşkanımızın 
talimatıyla’ demeden laf edemez hale geldiler”

“Sivil topluma parmak sallıyor. İş dünyasını sindiriyor. 
Ekonomi yönetiminin üzerine korku salmış durumda. 

Ya bakanlar, ‘Sayın Cumhurbaşkanımızın talimatıyla’ 
demeden laf edemez hale geldiler ya. Arkadaş, sizin 
hiç kendi ürettiğiniz bir şey yok mu? Robot musunuz 
ki cumhurbaşkanı düğmenize basınca hareket edip iş 
yapıyorsunuz?”

“Bağımsızlığı uğruna kendimi siper ettiğim 
Merkez Bankası’na rakibiymiş gibi saldırmaya başlamıştı”
“Bağımsızlığı uğruna kendimi siper ettiğim Merkez 

Bankası’na sanki rakibiymiş gibi saldırmaya başlamıştı. 
Yahu, bir ülkenin başındaki kişi, bağımsız bir şekilde 
çalışmasının ülke ekonomisi için mutlak zorunluluk 
olduğu bir kuruma saldırır mı? Bu mu vatanseverlik? Bu 
mu ülkeseverlik?”

“O kadar ileri gitti ki kaybettiği 
seçimleri tekrar ettirdi”

“İnsanların kendisine ne için destek verdiğini unuttu 
arkadaşlar. Farklı tüm sesleri kıstırdı kıstırıyor. Demokrasi 
bu mu ya? Seçimlere müdahaleyi meşru kıldı. O kadar 
ileri gitti ki kaybettiği seçimleri tekrar ettirdi. Demokrasi 
bu mu? Geldiği yeri unuttu, kendini unuttu, mahallesini-
eşrafını unuttu. Çevresindekileri bir bir uzaklaştırdı, yok 
etti.”

“Kendisinin tam talimatla yönettiği Merkez Bankası 
döneminde döviz kuru nereye gelmiş bir görün”

“Yıl 2015, çekmiş kılıcı Merkez Bankası’na saldırmaya 
başlamış, bana ve ekibime saldırmaya başlamış. O gün 
dolar kuru 2 lira 48 kuruş arkadaşlar. Bugün 30 lira 23 
kuruş. Bugün hani, her sözünü dinleyen, kendisine bağlı 
Merkez Bankası var ya; 2017’den bu yana tam talimatla 
yönetiyor ya, kendisinin tam talimatla yönettiği Merkez 
Bankası döneminde döviz kuru nereye gelmiş bir görün.”

“O gün KYK bursu 133 dolar, bugün 66 dolar”
“Üniversite öğrencilerinin KYK bursu, dolara çevirip 

mukayese ettiğimizde, ki öğrencilerin çoğu harcaması 
dolarla biliyorsunuz, defter-kitap alacak,kalem alacak dolar, 
kâğıt dolar, mürekkep dolar, bilgisayar alacak dolar, akıllı 
telefon alacak dolar. O gün KYK bursu 133 dolar, bugün 
66 dolar. Feryat ediyor gençler ya. Bu burslarla biz öğrenim 
hayatımızı sürdüremiyoruz diyor.”

“Türkiye 2023 hedeflerine 
ulaşamadı, çok gerisinde kaldı”

“Gözümüzü 2023’e, Cumhuriyetimizin 100. yılına, çok 
daha büyük başarılarla girmeye diktik. 25.000 dolarlık milli 
gelir hedefledik. 500 Milyar dolarlık ihracat hedefledik. 

Fakat, ne oldu arkadaşlar? 2023 geldi, milli gelirde de, 
ihracatta da, hedefin ancak yarısında kaldık. Bakmayın 
bunların bütün olanları allayıp pullayıp anlatmasına. Şöyle 
yaptık böyle yaptık demesine. Rakamlar ortada. Türkiye 
2023 hedeflerine ulaşamadı, çok gerisinde kaldı.”

“Damadının kontrolündeki gazeteye 
her gün manşet attırıyordu, benim

ve arkadaşlarımızın aleyhine”
“O zamanlar bizler yoğun bir şekilde ekonomiyi 

güçlendirmeye, demokrasiyi ayakta tutmaya çalışırken, 
Erdoğan beni ve ekibimi hedef alıyordu. Kendi 
damadının kontrolündeki gazeteye her gün manşet 
attırıyordu, benim ve arkadaşlarımızın aleyhine. Hepsi 
kayıtlarda.”

“Ülkenin menfaatlerini korumaktan vaz mı geçtiniz?”
“Ülkenin menfaatlerini korumaktan vaz mı geçtiniz? 

Diyor ya, Merkez Bankası başkasına mı bağlı çalışıyor 
diyor; faiz %7,5 diyor. O dönemin Merkez Bankası 
başkasına bağlı çalışmıyordu; kendi bilimine, aklına, 
ilmine, vicdanına bağlı çalışıyordu. Acaba diyorum, 
bugünlerde ülkeyi yönetenler mi başkalarına bağlı hale 
geldi de, faiz %45’e çıktı diyorum.”Haber Merkezi

“Ne zaman Merkez Bankası’nın iplerini eline aldı, enflasyon arttı, inmiyor”
DEVA Partisi Genel Başkanı Ali Babacan, 27 Ocak Cumartesi günü Sakarya’da bir toplantı düzenledi. Sakarya Büyükşehir 

Belediyesi başkan adayını ve ilçelerindeki adayları da tanıtan Babacan, yaptığı konuşmada ülkenin geldiği yeri videolarla ve 
grafiklerle anlattı; Merkez Bankası’nın durumuna, ülkedeki enflasyonun sebeplerine ve ekonomi dönemindeki icraatlarına değindi.
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Belediye meclisi Ekim dönemi 
toplantısı dün saat 14’de Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu 
başkanlığında başladı. İlk olarak 
Atatürk ve şehitlerimiz için 
saygı duruşunda bulunuldu. 
Yapılan yoklamada Nurettin 
Ener, Ahmet Yılmazkaya ve 
Metin Özkarslı'nın toplantıya 
gelmediği belirlendi.

Gündeme geçildiğinde son 
madde olarak belirlenen 
tekliflerin birinci maddede 
görüşülmesi kararlaştırıldı. 
Bir caddeye Zübeyde Hanım 
adının verilmesi, komisyona 
havale edildi. Mahallelerin 
bölünmesiyle ilgili teklifler 
İçişleri Bakanlığı’ndan 
aydınlatıcı bilgi gelinceye kadar 
ertelendi. Otobüs duraklarına 
konulan reklam ücretlerinin 
artırılması, otobüse, suya, 
ilanlara, eğlence resmine 
yapılacak zamlar incelenmek 
yüzlere tarife komisyonuna sevk 

edildi.
Başkan Arpacıoğlu 1985 

belediye bütçesi tasarısının 5 
milyar 44 milyon 77 bin 836 lira 
olduğunu, genel bütçe içinde 
gelir payının 2 milyar, vergilerin 
579 milyon, harçların 278 
milyon 724 bin, harcamalara 
katılma payının 87 milyon, 
kurumlar hasılatının 296 
milyon, çeşitli gelirlerin de 1 
milyon 803 bin lira olduğunu 
açıkladı. İşletmeler bütçesinin 
2 milyar 667 milyon lira 
olduğunu, su işletmelerinden 1 
milyar 565 milyon lira, otobüs 
gelirlerinin 1 milyar 101 milyon, 
kanalizasyon işletme gelirlerinin 
de 30 milyon lira olacağı 
bildirildi. İncelemek üzere bütçe 
komisyonuna havale edildi.

İşletmelerin belediye bünyesine 
alınması konusundaki gündem 
maddesi 2 saat tartışıldı. Önce 
bütçe komisyonuna sevki istendi 
daha sonra ayrı bir komisyon 

oluşturulması teklifi geldi ve 
onaylandı.

İlimizin kalkınmada öncelik 
tanınan iller arasından 
çıkarılmasına karşı belediye 
meclisinin tepkisini yansıtmak 
ve hükümete iletilmesi için 
karar ittifakla alındı. Meclisi 
temsilen Ankara’ya gidecek 
heyet 7 kişi olarak belirlendi. 
Her gruptan üye sayısına göre 
grup oluşturulması saptandı. 
Çıkan tartışmalar sonunda 
SODEP ve HP grupları heyeti 
üye vermeyeceklerini bildirdiler.

İmar komisyonunda bazı 
kayırmaların olduğu bildirildi. 
Bunun üzerine SODEP ve HP 
grubu tarafından bu konuda 
genel görüşme açılması istendi 
ve kabul edildi. Gelecek toplantı 
12 Ekim Cuma günü yapılacak.

Toplantıya ilgili bilgileri ve 
kulisteki söylentileri notlar 
halinde gelecek sayılarımızda 
vereceğiz.

Belediye meclisi tartışmalı başladı

Bir meclis üyesi: “İmar 
komisyonunda kayırmalar var”

Muhalefet bu konuda genel görüşme açılmasını istedi ve meclis 
kabul etti. 1985 belediye bütçe taslağı 5 milyar 44 milyon lira.

Edinilen bilgilere göre Defterdarlığa 
alınacak 20 memur için 6322 kişi 
başvurdu. Başvuruların çok olması 
nedeniyle ilkokul mezunları sınavlara 
alınmayacak.

İşsizlik yurt genelinde olduğu gibi 
şehrimizde de büyük bir sorun. İş 
bulabilmek için yurttaşların başvurmadığı 
kapı kalmıyor. En belirgin örneği de 

Defterdarlığa alınacak 20 memur için 
başvuranların anormal sayısı.

Defterdarlığa alınacak 20 memur için 
4500 ilkokul mezunu, 1500 ortaokul 
mezunu, 200 lise mezunu ve 122 üniversite 
mezunu müracaatta bulundu. Sınavlar 8 
Ekim günü Kapalı Spor Salonunda 2 kere 
yapılacak. Sabahleyin saat 9’da ve öğleden 
sonra saat 14’te.

Alınacak 20 memur için 6322 kişi başvurdu
Başvuranlar arasında üniversite mezunları da var

Devlet Hastanesi diş kliniğinde dün hastalar 
bir hayli sıkıntı çekti. Her günkine göre 
kalabalık daha fazla idi. Saat 10:30 sıralarında 
hasta sayısı 67 olarak görünüyordu.

Klinikte poliklinik için 2, tedavi için 1, 
cerrahi için 1 olmak üzere 4 koltuk ayrılmıştı 
ve hepsi de dolu idi. Bir hasta ötekine: 
“Kardeşim boşuna bekleme sana 1985 yılına 
randevu verirler en iyisi bir serbest dişçiye 
git” dedi. Konuşulanı duyan diş doktoru bunu 
söyleyene çıkıştı, protez için 12 Aralık 1984 
tarihinde bile sadece 2 hasta bulunduğunu 
kayıtlar üzerinden adama gösterdi.

Diş kliniğinden daha önceleri de gazetemize 
kadar gelen şikayetler bulunduğu için 
hastane Başhekimi ile görüştük. Başhekim 
Bilgin Hürcan bize şunları söyledi: Klinikte 
siz de görmüşsünüzdür. Poliklinik tedavi 

ve cerrahi olmak üzere 4 koltuğumuz 
var. Bunlar her zaman doludur. Günde 
ortalama 80 diş hastasına bakılıyor. Beş 
diş hekimimiz var. Arkadaşlarımız yemek 
yemeye bile az vakit buluyorlar. Teknisyen 
yokluğu nedeniyle protezler geç yapılıyor. 
Ama 1985 yılına da randevu verilmiş 
değil. Şu anda en son hasta randevusu 
12 Aralık’ta 2 kişidir. Bazılarının diş 
durumu nedeniyle tedavisi çok uzun olur. 
Böyle birisi için elbette uzun bir randevu 
verilir. Bu dişin durumu ile ilgilidir. 
Teknisyenlerimiz bir tane olduğu için 
protezler ve benzeri biraz geç yapılıyor. 
Bakanlıktan teknisyen istedik. Hâlen 
gelmedi. Mevzuatımız gereği teknisyenin 
yüksekokul mezunu olması gerekir. Bunları 
da bulmak biraz zor.”

Devlet Hastanesinde diş hastalarına 2 ay sonraya randevu veriliyor

Hastanede 5 tane diş 
hekimi ve bir teknisyen var

Başhekim: “Mevzuatımız gereği 
teknisyenin yüksekokul mezunu olması gerek. Onu da bulamıyoruz”

Bir bildiği varsa resmi 
kurumlara ibraz etsin

“Bir daireyi iki üç kişiye satarak 
halkı aldatan Belediye Başkanı 
benim hakkımda konuşamaz” 
diyen Ağyüz, “Nüve Konut 
Projesi’nin tüm evrakları 
ellerinde, iki müfettiş geldi gitti. 
Şu anda da Sayıştay denetçileri 
denetim yapıyor. Hodri meydan, 
varsa bildiği bir şey resmi 
kurumlara ve makamlara ibraz 
etsin” dedi.

Gaziantep'teyim bir 
yere kaçmadım

Ağyüz, görev yaptığı süre 
içinde hesabını veremeyeceği 
hiçbir şey yapmadığını, 
bunun aksini ileri sürenlerle 
her platformda bir araya 
gelebileceğini açıklarken, 
“Hesaplaşalım. Ben 
Gaziantep’teyim bir yere 
kaçmadım. Her kuruşun 
hesabını veririm. Nüve Kent 
Projesi için toplanan paralar 
resmi makbuzlarla alınmıştır. 
Söz konusu arsalar, gelir 
elde etmek amacıyla üretilen 
arsalardır. Elbette ki bunların 
geliri belediye giderlerine ve 
yatırımlarına harcanacaktır. Bir 
kişinin cebine bu paralardan beş 
kuruş girmedi. Benim ya da bir 
başkasının cebine bu paralardan 
beş kuruş girmişse onu 
ispatlasın. Eğer ispatlayamazsa 
ben kendisi hakkında suç 

duyurusunda bulunacağım” diye 
konuştu.

Asılsız suçlamalarla 
kamuoyunun dikkatini başka 

yöne çekmek istiyor
Ömer Can’ın göreve 

geldiğinden beri somut bir 
hizmet yapamadığını, bu 
nedenle de kamuoyunun 
dikkatini başka yönlere çekmeye 
çalıştığını belirten Ağyüz, 
“Şahinbey Belediye Başkanı 
Ömer Can, Şahinbey halkının 
dört buçuk ayını çalmıştır. 
Beceriksizliklerini örtmek için 
asılsız suçlamalarla kamuoyunun 
dikkatini başka bir yöne çekmek 
istemektedir. Küçük işlerle 
uğraşıyor. Kaldırım boyamak, 
bina cephesini değiştirmek, 
belediyecilik değildir. Onun 
için belediye başkanını 
tekrar uyarıyorum. Ana 
sorunlarla ilgilensin. Kaldırım 
boyamakla, personelle dama 
taşı gibi oynamakla belediyecilik 
olmaz. Bilmemek ayıp değil 
öğrenmemek ayıptır” şeklinde 
açıklama yaptı.

Şahinbey Belediyesi halkın 
dört buçuk ayını çalmıştır

Can’ın iddialarının asılsız 
olduğunu, verilmeyecek hiçbir 
hesabı olmadığını belirten 
Ağyüz, bunu her platformda 
karşılıklı olarak açıklamaya 
ve karşı karşıya gelmeye hazır 
olduğunu söyledi.

İddialarını ispatlasın
Şahinbey eski Belediye Başkanı Yaşar Ağyüz, Şahinbey Belediye Başkanı Ömer 

Can’ın hizmet yapamadığı için asılsız iddialarla halkı oyaladığını söyledi. Can’ın, 
Nüve Kent Projesi için vatandaşın yatırdığı 2 trilyonun hesapta olmadığını 
söylemesi üzerine şehir dışından telefonla gazetemizi arayarak açıklama yapan 
Ağyüz, arsaların belediyeye gelir getirmek amacıyla satıldığını söyledi. Güzelbey, yaptığı açıklamada, 

ekonomik ve sosyal sorunlar nedeniyle 
sokakta yaşayan ve çalışan çocukların 
sorununun her geçen gün arttığını 
belirterek, bu çocuklarla ilgili kalıcı 
çözümler üretilmediği takdirde 
gençlerin geleceklerinin sokaklarda 
yok olacağını belirtti.

Büyükşehir Belediyesi’nin 1998 
yılında Sağlık ve Sosyal Hizmetler 
Dairesi bünyesinde, sokakta yaşayan 
ve sokakta çalışan çocuklara hizmet 
vermek amacıyla “Bizim çocuklarımız 
projesi” ni hayata geçirdiğini 
anımsatan Güzelbey, şu bilgileri verdi: 
“Proje ile 2 bin 500 çocuğun her 
türlü ihtiyacı karşılandı ve sorunları 
çözüme kavuşturuldu. 500 çocuk da 
kurumumuzda barındırıldı ve zararlı 
alışkanlıklardan uzaklaştırılıp işe veya 
okula yönlendirildi. Maddi sıkıntılar 
nedeniyle eğitimlerini yarıda bırakmak 
zorunda kalacak olan bin 550 
çocuğun okul ihtiyaçları karşılanarak 
eğitimlerini yarıda bırakmaları 
engellendi, kıyafet ve gıda yardımları 
ile çocuklar ve aileleri desteklendi.

2001-2002 eğitim döneminde 

185, 2002-2003 eğitim döneminde 
ise 120 sokakta çalışan çocuk yatılı 
bölge okullarına yerleştirildi. Okuma 
yazma bilmeyen 120 çocuk ise kursa 
tabi tutularak sertifika aldı. Her gün 
ortalama 150-200 sokakta çalışan 
çocuğa öğle yemeği veriliyor. Sokakta 
kalan, evden kaçan, uyuşturucu 
madde kullanan, evden atılan, 
sokakta yaşayan çocuklar, yatılı 
merkezimizde rehabilite edilerek 
topluma kazandırılmaktadır.” Sokakta 
yaşayan ve sokakta çalışan çocukların 
eğitiminin hayati önem taşıdığını 
dikkat çeken Güzelbey, şöyle devam 
etti: “Sokakta çalışan ve sokakta 
yaşayan çocukların eğitime devamını 
sağlamak amacıyla 6 yıl önce başlayan 
kampanyamız sürüyor. Bu kampanya 
çerçevesinde her yıl sokakta yaşayan 
ve sokakta çalışan, aynı zamanda 
okula devam eden çocukların okul 
ihtiyaçlarını da karşılıyoruz.”

Güzelbey, 2004-2005 eğitim öğretim 
döneminde bin 700 çocuğu okula 
göndermeyi planladıklarını, bu yönde 
hayırseverlerin daha fazla desteğini 
beklediklerini sözlerine ekledi.

Büyükşehir Belediyesi 
“Sokaktan okula, okuldan hayata” kampanyası başlattı

Bin 700 çocuğun okula 
gönderilmesi hedefleniyor

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey, “Sokaktan okula, okuldan 
hayata” kampanyası kapsamında, sokakta yaşayan ve çalışan çocukları eğitmek, 
topluma kazandırmak için yoğun bir çalışma içerisinde olduklarını söyledi.

Türkiye'de bu yılın Ocak Temmuz 
döneminde geçen yılın aynı dönemine göre 
yeni kurulan şirket ve kooperatif sayısı 

yüzde 30.26, yeni kurulan ticaret unvanı 
iş yeri sayısı ise yüzde 17.90 oranında artış 
gösterdi.

Şirket sayısı yüzde 30.26 arttı

Selat, Türkiye Malezya arasındaki ilişkileri 
geliştirmek amacıyla düzenlediği resmi 
ziyaretler çerçevesinde, GTO ve GSO’yu ziyaret 
ederek bir süre görüştü.

Selat, ziyaret sırasında yaptığı konuşmada, 
Malezya Türkiye ilişkilerinin her zaman 
dostluk ve kardeşlik çerçevesinde geliştiğini, 
yapılan değerlendirmeler sonucunda, inşaat 
mühendisliği, enerji, toplu konut ve otoyol 
yapımı gibi konularda, her iki ülkenin de 
çok önemli potansiyele sahip olduğunun 
görüldüğünü anlattı. Büyükelçi Selat, “Türkiye 
ve Malezya’nın ticaretin geliştirilmesi için 
çok önemli bir potansiyeli var. Bunun en iyi 
şekilde değerlendirilmesi için girişimlerde 
bulunuyoruz. Şu anda her iki ülkede 
birbirini daha yakından tanımak ve ticaretini 
geliştirmek için çalışmalar yapıyor” dedi.

GSO Başkanı Nejat Koçer ise dış pazarlara 
açılmak için tüm ülkelerle ilişkilerinin 
daha fazla geliştirilmesi gerektiğine dikkati 
çekerek şunları anlattı: “Türkiye’de Gaziantep 
için önemli bir ülke olan Malezya ile ticari 
ilişkilerimiz henüz istenilen düzeyde değil. 
2003 Yılında Malezya’ya ticaret hacmimiz 
460 bin dolar idi. 2004 Yılının ilk 6 ayında 
Malezya’ya 123 bin dolarlık tekstil ürünü ve 6 
bin dolar da kuruyemiş ihracatı gerçekleştirildi.

Malezya Büyükelçisi GSO 
ve GTO’yu ziyaret etti

Malezya'nın Ankara Büyükelçisi 
Dato Ahmad Mokhtar Selat, Türkiye 
Malezya arasındaki ticari ilişkilerin, 
potansiyel olmasına karşın henüz 
istenilen düzeyde olmadığını söyledi.



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

KUYRUKLU 
YILDIZ

Küçükken, televizyonun olmadığı tarihlerde, zaman 
zaman radyodan kuyruklu bir yıldızın dünyaya 
yakın geçeceğinin haberi verilirdi. Çocukluk bu 
ya hayallerimizde kuyruklu yıldızın nasıl olacağını 
düşünürdük. Bir yıldız ve de arkasında bir kuyruk. 
Zaman içinde, kuyruklu yıldızın güneşin yakınından 
geçen cisimlerin, ısınarak gaz açığa çıkarmaya 
başlaması, buzlu, küçük güneş sistemi cisimleri 
olduğunu, çok sonradan öğrendik. Bu cisimlerin 
çıkardıkları gazın bir kuyruk oluşturmasının, 
dünyadan izlenmesinde tanımlanan isim ‘kuyruklu 
yıldız’. Aslında bu cisimler kimi zaman birkaç yüz 
metreden onlarca kilometreye kadar çıkmaktadır. 

Kuyruklu yıldızlar antik çağlardan beri bilinmekte ve 
izlenmektedir. 

Çin Kayıtlarına göre HALLEY kuyruklu yıldızı MÖ 
240 yılından bu yana tanınmakta olduğu bilinir. Yakın 
tarihe kadar birçok teleskoplarla tespit edilen, uzayın 
boşluğunda 6619 adet kuyruklu yıldız tanımlanmıştır. 
Halen uzayda HUBBLE dan sonra JAMES WEBB 
uzay teleskobu ile uzayın derinliklerinde, birçok 
cisimler tanımlanmaya devam edilmekte. Birçok 
çeşitli deneyler ve gözlemlerle, kuyruklu yıldız olarak 
tanımlanan cisimlerin içinde, çekirdek olarak bilinen 
yapıda kaya, toz, su buzu, donmuş karbon dioksit, 
karbonmonoksit, metan, amonyak gibi maddelerden 
oluştuğu tespit edilmiş. 

Çekirdeğin yüzeyi genelde kuru kayalık olarak 
bilinir. Dış yüzeyin içinde kimi yerde methanol, 
hidrojen siyanür, formaldehit, etanol ve etan da tespit 
edilenlerin var olduğunu, NASA’nın yayınlarından 
okumaktayız. Bu yayınlarda çekirdeğin arkada 
bıraktıkları konik oluşum ise KOMA adı ile 
tanımlanmakta. KOMA’nın içinde bulunan ve izlenen 
toz bulutları, çekirdekten dışarı akan uçucuların 
içinde su buharının var olduğunu söylemekteler. 
Çekirdek çapı elli altmış kilometre olmasına karşın, 
bıraktığı uzun koma konisi, binlerce veya milyonlarca 
kilometre olduğunu söylemekteler. Kuyruklu yıldızlar 
Güneş sistemine yaklaştıkları zaman komadaki gazlar 
ionize olur, konumuna göre de konik yay biçimine 
dönüşebilir. 

Bu günlerde neye üzülüyorum biliyor musunuz? 
Halk ekranlarda siyasilerin devamlı kuyruklu 
yalanlarını dinleyerek, yakın bir zamanda, yurdum 
insanları da yalan söylemeye başlayacak. Daha sonra 
ne olacak biliyor musunuz? Artık doğruları konuşan 
kalmayacak ülkemizde. İşte ben buna yanıyorum. 

Hani insanlar der ki; pembe yalandan kim ölmüş, 
kim zarar görmüş denir ama, bu da doğru değil. Kime 
inanacağız diye ortalarda dolaşmanın, insana pek 
fayda getirmediğini düşünmekteyim. Bir yerde yasak 
varsa, o yerde yalan bolca bulunur. Ne kadar çok 
yasak, o kadar çok yalan dolaşır etrafta. 

Çocukken başlar bu yalan gerçeği. Bir korku uğruna 
yalan söyleriz. Çocukken rahmetli pederim top 
oynamamı istemezdi. Nedenini pek anlamadığım 
bir baskı ile babam tarafından top oynamam 
engellenmişti benim. Akşam eve gelirdi, top oynayıp 
oynamadığımı sorardı bana. Oynadığım halde, 
‘oynamadım’ diye inkar ederdim. Ayakkabımı eline 
alır, bakardı, dönüp bana ‘yine oynamışsın’ derdi. 
Tabii ben yalan söylerdim, ama ayakkabım yalan 
söylemezdi. 

Bunlar kanımca çocuk yalanları. İlkokula gittiğim 
dönemlerde top oynama konusunu bir kenara 
bırakmıştım, çünkü, beden eğitimi dersi için Gislavet 
Marka lastik ayakkabı alınmıştı, onu giyerdim. 
Böylelikle top oynadığım anlaşılmazdı. Hani 
rahmetlinin kalıplarında bir çocuk olmayacağımdan 
mı bilmem, beni yatılı okula gönderdiler. Kayseri’den 
10 kilometre uzakta, dağın başında yatılı bir okula 
verildim. Bu okulda da birçok yasak vardı. Bazen 
bu yasaklara aldırış etmezdik, sorulduğunda yalan 
söylerdik. Ama cezaya çarptırılmaktan kurtulamazdık. 

Aile kurarken de eşlerin birbirine bağlılığı ve 
dürüstlüğü, aile için çok önemli bir unsurdur. ‘Bu 
akşam mesaiye kalacağım’ konusu uzaması halinde 
veya eve geç gelişler artmaya başlarken ‘işim bitmedi, 
bu nedenle geciktim’ gibi yalanlar söylenmeye 
başlanırsa, o evlilikteki temel direklerin sarsılmaya 
başlamasına işaret olur, diye düşünürüm. 

Aile birliğinde çocuk yetiştirmeye başladığında, 
bilhassa babanın, çocuğuna yalan söylememesi 
gerekir. Çünkü BABA kavramı bir çocuk için 
önemlidir. Baba yalan söylemez. Çocuğunu hiç 
aldatmaz. Çocuk, babanın her sözünü, kanun olarak 
kabul eder. Bu kanunu çürütmeye kalkan herkese karşı 
şiddetle direnir. Yalan ortaya çıkarsa, babanın kaçacağı 
bir yer yoktur. Çocuk için her şey yıkılmıştır. Baba, bu 
kaleyi tekrar kurmaya kalksa bile, çocuk tarafı, kolay 
tamir olmaz. Bu nedenle hayatta her atılan adımın, 
çok dikkatli atılması gerekir. 

Bizim toplumumuz için DEVLET, BABA yerine 
geçer. Devletin söylediği sözlerin doğru olması 
gerekir. Aldığı her tedbir, halk tarafından olumlu 
olarak kabul görür. Fakat Devletin YALAN söyleme 
lüksü yoktur. Her gerçeğin halkla paylaşılması, en 
doğru harekettir. 

Cumhurun başının, 2018 seçimlerinde, vaadi olan 
3600 ek gösterge için 2022 yılını ekranlarda işaret 
ettiğine, hepimiz şahit olduk. Yüz binlerce memuru 
ilgilendiren ek gösterge de polis, öğretmen, hemşire 
ve din görevlilerinin emeklilik ek göstergesinin 
3600’e çıkarılması vaadini, CUMHUR’un her seçimde 
meydanlarda haykırmasını başından beri izledik. 
Şimdi ise bu uzayan kuyruklu yalandan bir haber 
almak, mevsimsiz zamana kaldı.       

Böyle zamanlarda aklıma bestekâr Yusuf Nalkesen 
gelir. Kendisini İzmir radyosunda tanıma fırsatı 
bulmuştum. Aslında Makedonya İştip’te 1923 senesinde 
doğmuş, daha sonra Türkiye’ye göçmüşler. Emekli bir 
öğretmendi. Türk sanat müziğine birçok eserler vermişti 
üstat bestekar Yusuf Nalkesen. Kendisini 1 Ocak 2003 
yılında kaybettik. Yusuf Nalkesen’in bir eseri vardır 
benim çok sevdiğim, düyek usulde ve hicaz makamında 
bestelemiş değerli bestekâr Yusuf Nalkesen: ‘YALAN‘ . 

Bugün yaşasaydı bestekar, bu şarkının adını kime 
yakıştırırdı, diye bir sözüm geldi söyledim hem nalına 
hem mıhına.
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Tutuklu dosyaların 
üçte ikisi uyuşturucu

Duran, Gaziantep’in suç işleme 
oranında Türkiye’de ilk sırada 
yer aldığına dikkat çekerken, “Şu 
anda tutuklu dosyaların üçte ikisi 
uyuşturucu. Cezaevlerinde tutuklu 
bulunanların üçte ikisi uyuşturucu 
yüzünden içeride. Bu çok yüksek ve 
tehlikeli oran. Uyuşturucu bağımlısı 
olan kişi kendisine, ailesine ve 
çevresine zarar verebiliyor. Uyuşturucu 
konusunda etkili bir mücadele 
yürütülmüyor. Tablo bunun en bariz 

göstergesi” ifadelerine yer verdi. 
Gasp, yağma ve hırsızlık artıyor

Uyuşturucunun insanları irade 
anlamında da zayıflattığını sözlerine 
ekleyen Duran, “Tutuklananların 
üçte ikisi uyuşturucu ise üçte 
biri ise gasp, yağma ve hırsızlık. 
Cezaevinden çıkanlar bir iki gün 
sonra aynı suçtan yeniden cezaevine 
giriyor. Bu tür suçların artmasının 
temelinde ekonomi var. Ekonomiden 
sonra eğitim geliyor. Hırsızlık ve 
yağmanın artmasının nedeni ekonomi. 
İnsanlar ihtiyaçlarını karşılayamıyor. 

Karşılamayınca bir başkasının malını 
alıkoymak ve hırsızlık yapmakta 
buluyor. Ekonomik kriz derinleştikçe 
ilerleyen zamanlarda çok ciddi 
sorunlarla karşı karşıya kalacağız” 
uyarısında bulundu.

Bir mahkeme kararıyla hukuk
ve Anayasa ortadan kalktı

Can Atalay konusuna değinen 
Av. Bülent Duran, konuşmasını 
şöyle bitirdi: “Milletvekili seçilen 
Can Atalay’ın tahliye edilmesi ve 
hakkındaki davaların durdurulması 
Anayasa’nın “Amir” hükmü. Anayasa 

Mahkemesi verdiği kararda bunu 
belirtiyor. Anayasa Mahkeme 
hiyerarşide en üst konumda yer alır. 
Yargı, yürütme ve yasama, Anayasa 
aykırı bir karar alamaz. Yargıtay, Can 
Atalay hakkında verdiği kararla hem 
yasama meclisini hem de Anayasa 
Mahkemesini tanımadı. Hukuka ve 
Anayasa aykırı bir karar verdi. Bir 
mahkeme kararıyla hukuk ve Anayasa 
ortadan kalktı. Bu bir Anayasal suç 
ve kararı verenler hakkında HSK ve 
Yargıtay’ın soruşturma yürütmesi 
gerekiyor.” Haber Merkezi 

Herkesin herkese ve tüm bankalara borcu var

En büyük giderimiz akaryakıt
En büyük giderlerinin akaryakıt 

olduğunu sözlerine ekleyen Çolak, 
“Dövize bağlı olarak araçlarımızın 
parça fiyatları ile bakım ücretleri 
yükseldi. Asgari ücrete zam gelmesiyle 
beraber iki şoförün maliyeti aylık 
50 bin lirayı geçiyor. Bir çift lastik 
15 bin üzerine çıktı. Dolayısıyla tek 
çıkış yolumuz talep ettiğimiz zammın 
verilmesi” açıklamasını yaptı.

Esnafın dayanacak gücü kalmadı
Çolak, “Ocak ayından önce 

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi’ne 
yüzde 58 oranında zam talebinde 
bulunduğumuzu yazılı olarak ilettik 
fakat yılbaşı ile birlikte maliyetlerin 
artması sonucunda bu oranımızı 
yüzde 65 olarak güncelledik. Aradan 
2 ay geçmesine karşın bu konuda bize 
herhangi bir dönüş yapılmadı. Esnaf 
da artık zammın verilmesini istiyor. 
Çünkü kentte birçok sektör zammını 
aldı, ancak biz halen bekliyoruz. 
Esnafın dayanacak gücü kalmadı. 
Zammı alana kadar mücadelemizi 
sürdüreceğiz” şeklinde konuştu. 

487 aracın 250’si satılık

Toplamda 487 aracın 250’sinin 
satılık olduğuna dikkat çeken Çolak, 
esnafın yüzde 90’ını bankalara borçlu 
olduğunun altını çizerken, “Dövizin 
yükselmesinden en fazla bizim sektör 
olumsuz etkileniyor. Çünkü dövizde 
ani bir kıpırdanma hemen zam olarak 
yansıyor. Geçmiş yıllarda parçanın 
fiyatı veresiye olarak yazılırken, şimdi 
parça olarak yazılıyor. Neden; fiyatlar 
sürekli değiştiğinden” ifadelerini 
kullandı.

Para kazanamazsak evimize 
ekmeğimizi nasıl götüreceğiz?

Kazancın yüzde 60’ının mazota 
gittiğini kaydeden Gaziantep 
Minibüsçüler Odası Başkanı Sofu 
Çolak, konuşmasını şöyle tamamladı: 
“Aracın kontağı sabah 05:00’te 
açılıyor, gece 00:00’da kapanıyor. Bir 
aracın aylık mazot gideri 100 bin 
lirayı geçti. Sigorta primi 6 bin 900 
liraya yükseldi. Gider gün geçtikçe 
artarken gelir ise aynı oranda artmıyor, 
aksine daha da düşüyor. Bizim de 
bakmamız gereken bir ailemiz var. Para 
kazanamazsak evimize ekmeğimizi 
nasıl götüreceğiz.?” Haber Merkezi 

Zam verilmezse esnaf iflas bayrağını çekecek

MESEM kapsamında 
1,5 milyon çocuk işçi var

İSİG raporunda, MESEM’lerle ilgili 
şu değerlendirme yapıldı: “Türkiye’de 
çocuk emeğinin sömürüsünde 
yaygın bir şekilde kullanılan 
temel yasal model çıraklık. Yoksul 
ailelerin çocuklarına yapılacak 
eğitim yatırımının maliyetini 
ortadan kaldırmak üzere kurulan ve 
1970’lerden bu yana uygulanan bu 
model sınıfsal eşitsizliği derinleştirdi. 
Belirli dönemlerde çıraklığa ilişkin 
mevzuat düzenlemeleri yapıldı. Ancak 
bu düzenlemeler çıraklığı ortadan 
kaldırmak ya da azaltmak üzere 
değil tam tersine mevcut yeni piyasa 
koşullarına ya da yasal değişikliklere 
uyum sağlamak üzere geliştirildi. 
MESEM 2016 yılı sonuna kadar var 
olan ‘Çıraklık Eğitim Merkezleri’nin 
devamı niteliğindedir. Yani (4+4+4 
modeli birlikte) eğitim sisteminin 
içine daha fazla entegre edilmiş ve 
kitleselleştirilmiş bir çocuk işçilik 
sisteminden bahsedebiliriz. MESEM 
uygulaması hayata geçirilirken AB 
ülkeleri örnek verilmektedir. Ancak 
uluslararası iş bölümünde Türkiye’nin 
rolünü düşündüğümüzde yapılan ara 
eleman yetiştirmek ve ucuz emek gücü 
ihracı.

MESEM kapsamında yaklaşık 1,5 
milyon öğrencinin olduğu açıklandı. 
Bu öğrencilerin yaklaşık 300 binini 
ise 18 yaşın altındaki çocuklardan 
oluşuyor. Yani çocuk işçilik ‘bir gün 

okulda dört gün işyerinde eğitim alma’ 
uygulamasıyla meşrulaştırılıyor. Tabi 
bu uygulamanın kökenlerinde 24 
Ocak kararları ve 12 Eylül darbesi ile 
hayata geçirilen neoliberal politikalar, 
1990’lı yıllardan itibaren eğitimin 
metalaştırılması ve sanayi-eğitim 
işbirliği politikaları, 2006 yılında 
MEB-Koç Holding işbirliği ile “Meslek 
lisesi memleket meselesidir” şiarıyla 
öğrencilerin sanayi için ara eleman 
olarak yetiştirilmeye başlanması 
TESK Genel Başkanı Bendevi 
Palandöken’in “Bizim çıraklarımız 
çocuk işçi değildir, onlar ustalarından 
meslek öğrenen öğrencilerdir” 
sözleri ile hayata geçirilen adımlar 
bulunmaktadır.”

Oyun alanlarından 
koparılıp, üretimin 

acımasız çarkına sokuluyorlar
İŞİG raporunda, “18 yaşını 

doldurmayan ve (ücretli ya da kendi 
nam ve hesabına/ücretsiz) çalışan 
toplumun her üyesini “çocuk işçi” 
olarak tanımlanıyor. Çocuk işçiler 
tarım sektöründe ailesiyle birlikte 
mevsimlik olarak ücretli veya 
tarlasında çalışıyor. Çocuk işçiler 
haftanın bir günü okulda, dört günü 
işyerinde olan MESEM adı altında 
çalıştırılıyor. Çocuk işçiler kentlerin 
varoşlarında aile içi emek kapsamında 
ücretsiz çalışıyor, iş öğrensin diye yaz 
tatilinde çalışıyor, harçlığını kazansın 
diye tanıdığın yanına veriliyor... Ama 
çocuk işçiler sistematik olarak Türkiye 

kapitalizminin daha ilköğretim 
çağındayken bile acımasız üretim 
çarklarına soktuğu oyun alanlarından 
koparılan çocukluğunu, gençliğini 
ve sağlığını işyerlerinde bırakan bu 
ülkenin geleceğidir. Kesinlikle arızi bir 
olgu değil bilinçli sistematik bir ucuz 
emek sömürüsüdür” denildi.

Çalışma Bakanlığı’nın 
milletvekillerinin verdiği farklı 
önergelerindeki cevaplarda en 
yüksek çocuk işçi ölüm bilgilerini 
baz alındığında, 2002 yılında en az 
1 çocuk işçi, 2003 yılında en az 18 
çocuk işçi, 2004 yılında en az 29 çocuk 
işçi, 2005 yılında en az 27 çocuk 
işçi, 2006 yılında en az 29 çocuk işçi, 
2007 yılında en az 28 çocuk işçi, 
2008 yılında en az 29 çocuk işçi, 
2009 yılında en az 12 çocuk işçi, 
2010 yılında en az 24 çocuk işçi, 2011 
yılında en az 24 çocuk işçi ve 2012 
yılında en az 15 çocuk işçi hayatını 
kaybetti. Çalışma Bakanlığı’nın bu 
açıklamalarına 2013 yılı ile birlikte 
tutulan İSİG Meclisi verilerini de 
eklediğimizde “AKP’li yıllarda en az 
907 çocuk işçi hayatını kaybetti.”

Raporda ayrıca, “Patronlara, çırak ve 
stajyer çalıştırmaya dönük bu teşvik 
aynı zamanda çocuk işgücünü iş 
kazalarının, iş cinayetlerinin en fazla 
yaşandığı küçük işletmelere itmiştir. 
Bu işletmelerin genel denetimler 
ve işçi sağlığı ve iş güvenliği 
denetimlerinde en az denetlenen 
yerler olması da çocuk işçilere yönelik 

sömürü ve kuralsızlığı arttırmıştır.
Tabi hatırlatmamız gereken bir 

husus var o da MESEM’lerde her 
yaştan öğrenci var. Bu durum da bir 
yandan yaşlılara kadar uzanan bir 
yelpazede yeniden işçileştirmenin 
hayata geçirildiğini diğer yandan 
eğitime destek adı altında da devletten 
sermayeye kaynak aktarıldığını da 
göstermektedir.

MESEM’lerde yoğunlaşan “çocuk 
işçiliğin nesnel zeminini yoksulluk 
oluşturmaktadır”. Türkiye’de zaten 
binlerce çocuk aileleri geçinemediği 
için çalışmak zorundaydı. Bazen 
yazın çırak olarak bazen okul sonrası 
atölyeye giderek bazen de okulu 
bırakarak çalışıyorlardı. 2021 Eylül 
ayından itibaren ise derinleştirilen 
yoksullaştırma politikaları ile 
Türkiye’de her yaştan insan hızla 
ücretliler ordusuna katıldı.

Doğal olarak maddi durumu kötü 
olan ailelerden çocuklar MESEM 
tercihinde (zorunluluğunda) bulundu. 
Böylece bir yandan okuyup diğer 
yandan çalışıp diploma, kalfalık 
ve ustalık belgesi alma imkânları 
olacaktı. Ancak bu çocuklara sunulan 
gelecek organize sanayi bölgelerinde, 
gıda, metal, kimya gibi sektörlerde 
ara eleman olma ya da hizmet 
sektörü çalışanı olmaktı. Diğer 
yandan sağlıklarını, çocukluklarını 
ve gençliklerini işyerlerinde 
bırakacaklardı” görüşlerine yer verildi. 
Haber Merkezi

Çocuk işçi ölümlerinde, 40 çocukla Antep ikinci sırada

Gelir-gider dengesinin 
sürdürülebilir olması lazım

Yağdıran, “2023 Ocak ayında 
asgari ücret 8 bin 506 TL 
iken 2024 Ocak ayında asgari 
ücret 17 bin TL oldu. Bir yıl 
içinde asgari ücretteki artışın 
yüzde 100 olmasına paralel 
olarak bizlerin de öğretmen ve 
personel ücretlerimizde benzer 
artışı yapmamız ve dolayısıyla 
giderlerimizin iki katına 
çıkması anlamına gelir. Biz özel 
okulların önümüzdeki yılın 
ücret artışını belirlerken gelir 
gider dengesini sürdürülebilir 
düzeyde tutmak için bu 
durumu dikkate almamız 
gerekiyor” şeklinde konuştu. 

Yüksek enflasyon özel
okulları da derinden 

etkiliyor
Ülke olarak yüksek 

enflasyona bağlı ekonomik 
sıkıntıların özel okulları da 
derinden etkilediğine dikkat 
çeken Yağdıran, “Günlük 
yaşamımızda harcamalarımız 
sırasında görüyoruz ki bir çok 
şeyin fiyatı aydan aya ya da 
haftadan haftaya değişiyor. 
Bizlerin özel okullar olarak 
ücretlerimizi aydan aya 
düzenlememiz mümkün değil 
çünkü yasa gereği bir sonraki 
okul ücretleri her yıl Mayıs 
ayına kadar TEFE-TÜFE 
ortalaması artı beş oranını 
geçmeyecek şekilde özel okul 
tarafından belirlenir ve ilân 
edilir. Bakanın açıklaması da 
bu minvalde olup okula yeni 
başlayan öğrenciler için ise 
ücretin özel okul tarafından 
belirlendiğini ve bu konuda da 

özel okul temsilcileriyle temas 
halinde olduğunu belirtti” 
hatırlatmasını yaptı. 

Bizim kaygımız para 
değil, çocuklarımızın eğitimi
İkinci dönemde zam 

konusuna değinen Yağdıran, 
“Biz velilerimizle bir yıllık 
sözleşme yapıyoruz ve her 
iki taraf için de bu sözleşme 
bir yıl boyunca bağlayıcıdır. 
Bizler Gaziantep Özel Öğretim 
Kurumları Derneğine üye özel 
okul kurucuları olarak hepimiz 
her şeyden önce öğretmeniz, 
tüccar değiliz. Bizim kaygımız 
para değil, çocuklarımızın 
eğitimi” vurgusunda bulundu. 

Velilerimizin bize anlayış 
göstermesini bekliyoruz

“Ülke olarak içinde 
bulunduğumuz ekonomik 
sıkıntılardan velilerimizin de 
etkilendiğinin farkındayız” 
diyen Yağdıran, çocukların 
geleceği için her iki 
tarafından fedakarlık yapması 
gerektiğinin altını çizdi. 
“Yeni kayıt dönemindeki 
ücretler konusunda her iki 
tarafından olaya sağduyulu 
bir şekilde yaklaşacağına 
inanıyorum. Ancak ücret 
artışlarının enflasyonun altında 
olması durumunda okulların 
ekonomik olarak ayakta 
kalması mümkün olmayacak. 
Yüksek enflasyona bağlı olarak 
ortaya çıkan bu ekonomik 
yükü velilerimizle paylaşmamız 
gerekiyor ve bu konuda 
velilerimizin de bize anlayış 
göstermesini bekliyoruz” 
şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi

Ekonomik sorunlarla uğraşmak kurumlarımızı çok yoruyor

Tarımsal sulama
destekleri sürdürülmeli

Başkan Çolak, “2018-2023 dönemleri arasında 
bazı illerimizde Tarımsal sulamada kullanılan 
elektrik tüketim bedelinin desteklenmesi yapıldı 
ve bu destekleme 2024 yılı itibariyle sona erdi. 
Tarımsal üretimde kalite ve verimliliği artırmak 
için tarımsal sulamada kullanılan elektrik 
tüketim bedellerinde desteklemeler tüm illerde 
sürdürülmeli” şeklinde konuştu.

Bir kereye mahsus olmak üzere 
af getirilerek ruhsat verilmeli

Tarımdan kaçışı önlemek için genç çiftçilere 
yönelik ek teşviklerin ve desteklerin verilmesini 
isteyen Başkan Çolak, “2023 yılında buğday 
ürününü TMO’ya ve piyasaya satan, ÇKS’ye kayıtlı 
tüm üreticilere verilen kilogram başı 1 lira destek, 
artırılarak 2024 yılında da devam ettirilmeli. 
Çiftçilerimizin kendi imkânlarıyla kullandıkları 
yeraltı suyu ücretleri düşürülmeli ve ruhsatsız 
olan kuyulara bir kereye mahsus olmak üzere af 
getirilerek ruhsat verilmeli” açıklamasını yaptı. 

Yüksek faiz oranları en az Ziraat 
Bankası faiz oranlarına çekilmeli

Ziraat Bankası ve Tarım Kredi Kooperatiflerinin 
çiftçilerin düşük faizli kredi ihtiyacının tamamını 
karşılaması gerektiğini sözlerine ekleyen Çolak, 
“Bu amaçla tarımsal kredi kullanımı için verilen 
destek miktarı artırılmalı. Diğer banka ve 
Tarım Kredi Kooperatifleri tarafından tarımsal 
kredilerde uygulanan yüksek faiz oranları en az 
Ziraat Bankası faiz oranlarına çekilmeli. Kredi 
maliyetlerinin düşürülmesi amacıyla bankalar 
ve Tarım Kredi kooperatifleri masraf, komisyon, 

ipotek, hayat sigortası gibi çiftçilerimizin masrafını 
artıran taleplerde bulunmamalı” ifadelerine yer 
verdi. 

Afet zararını karşılayacak şekilde 
destekleme her yıl yapılmalı

Çolak, tarım sigortasında prim oranlarında 
indirimlerin devam ettirilmesi gerektiğinin 
altını kalın harflerle çizerken, “Köy bazlı olarak 
uygulanan kuraklık verim sigortasında tüm 
ürünlerde parsel bazına geçilmeli, tüm ürünler 
ve riskler kapsama alınmalı. Tarım sigortası 
kapsamında halen yer almayan risklerin 
veya çeşitli nedenlerle sigorta yaptıramayan 
çiftçilerimizin afet zararını karşılayacak şekilde 
destekleme her yıl yapılmalı. Çiftçilerimiz 
başta kuraklık olmak üzere, her türlü afet 
ile karşılaştığında aldığı tazminat zararını 
karşılamalı” dedi.

Genç çiftçilerin tarım BAĞ-KUR 
primleri devlet tarafından karşılanmalı

Tarım BAĞ-KUR’luların ödemiş olduğu 9 bin 
gün prim diğer sigortalılarla eşitlenmesi ve ödeme 
gün sayısının ise 7 bin 200 güne düşürülmesi 
çağrısında bulunan Şahinbey Ziraat Odası 
Başkanı Ali Çolak, konuşmasını şöyle tamamladı: 
“SGK primlerinin 2008 yılında olduğu gibi 
prim ödeme gün sayısı 15 güne düşürülmeli, 
30 gün ödüyormuş gibi sayılmalı. Muafiyette 
geçen süreler çiftçilerimizin çalışma gün sayısına 
eklenmeli ve borçlanma imkânı sağlanmalı. 
Genç çiftçilerin tarım BAĞ-KUR primleri devlet 
tarafından karşılanmalı. SGK borcu bulunmayan 
çiftçilerimize verilen yüzde 5 hazine teşvik prim 
oranı arttırılmalı.” Haber Merkezi

Destekler, üreticinin alım gücü göz önüne alınarak arttırılmalı
Öztürkmen’in yaptığı 

görüşmeler sonrası, 4 Şubat’ta 
yapılacak ön seçimin 1 hafta 
ertelenerek kayıtlı üyelerle 11 
Şubat’ta yapılmasına karar verildi.

CHP Gaziantep Milletvekili 
Hasan Öztürkmen, Parti 
Genel Merkezinde yaptığı 
görüşmelerden ön seçimin 11 
Şubat’ta yapılmak üzere erteleme 
kararı aldırabildiğini belirterek, 
”Gerek il ve ilçe örgütlerimiz, 
gerekse de Meclis üyesi aday adayı 
arkadaşlarımız ön seçime 1 hafta 
gibi kısa bir süre kala seçimin 
kayıtlı üyelerle yapılması yönünde 
alınan kararın yanlış olduğunu, 
daha önce böyle bir karar alınmış 
olsaydı çalışmalarını buna göre 

yaparak hazırlanacaklarını 
ifade ederek bize şikayetlerini 
ilettiler. Biz de partililerimizin 
şikayetleri üzerine Genel 
Merkez yöneticilerimizle 
görüşmeler yaparak gelen 
istekleri kendilerine ilettik. Genel 
Merkez yöneticilerimiz, Olağan 
genel kurulda ön seçimlerin 
kayıtlı üyelerle yapılması sözünü 
verdiklerini, örneğin Ankara’nın 
Çankaya ilçesinde 28 bin kayıtlı 
üye ile ön seçim yaptıklarını 
belirterek, aldıkları karardan 
vazgeçemeyeceklerini ön seçimin 
kayıtlı üyelerle yapılacağını 
ancak tarihi biraz ileriye 
alabileceklerini ifade ettiler” 
dedi. 

CHP’de ön seçim 11 Şubat’a ertelendi


